



「廠商會名人飯堂－徐炳光副會長篇」午餐聚會
CMA VIP Luncheon – VP Dr Edward Tsui

會籍部將於6月20日(星期一)舉辦第6次「廠商會名人飯堂」午餐聚會，是次午聚邀得本會副會長徐炳光博士擔任主持人。徐炳光副會長現為誠興行實業有限公司總裁，主要業務為製造金屬製品及螺絲等，素有「螺絲專家」的美譽。徐會長更身兼多項公職，其中包括：安徽省政協委員、香港螺絲業協會永遠名譽主席、香港機械金屬業聯合總會主席、東莞市外商投資企業協會副會長等。請各位會員把握是次難得機會，踴躍報名！

The Association will organize the sixth "CMA VIP Luncheon" on 20 June. We are honoured to have our Vice-president, Dr Edward Tsui to be our Guest Host. Dr Edward Tsui is the President of Shing Hing Industrial Limited with rich experience on Metal Products and Screws manufacturing etc. He also takes up different kinds of social works and community positions. Don't miss the chance to have a face-to-face communication with our Vice-president, VP Dr Edward Tsui in person, enroll now!

活動詳情 Details:

日期 Date: 20/6/2011 (星期一 Monday)

時間 Time: 12:15pm – 2:00pm

地點 Venue: 王子飯店 Prince Restaurant

(地址: 銅鑼灣希慎道 33 號利園 5 樓)

5/F, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay

名額 Quota: 12 人

嘉賓主持 Guest Host: 副會長徐炳光博士 Vice-president, Dr Edward Tsui

餐費 Fee: \$300/位 person (原價\$500/位, 會籍部資助每位會員\$200 餐費)



如有興趣參加上述聚會，敬請填妥下方回條，於 **6月13日(星期一)** 前以圖文傳真(傳真號碼: 2815 5713) 逕交本會秘書處，待本會確認席位後，請郵寄相關金額的劃線支票(抬頭: 香港中華廠商聯合會)至本會(地址: 香港中環干諾道中64-66號廠商會大廈6樓B室)。有關活動的報名申請，將以先到先得形式處理，如遇超額報名情況，首次報名參加本會名人飯堂活動之會員企業將可優先出席，而每家會員企業只能接受一位代表出席。此外，如落實報名後缺席午宴，仍需繳付餐費，敬請注意。倘有垂詢，歡迎與會籍部行政助理林寶琮小姐(電話: 2542 8627) 聯絡。

Interested members please fill in the form and fax back to us (fax no.: 2815 5713) by 13/6 (Monday). Please send us the crossed cheque (payee: The Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong) after confirmation (Address: Rm 6B, CMA Building, 64-66 Connaught Road Central, Hong Kong). The final attendance list will be decided on first come, first served basis. If the applications are over the quota, members who have never participated in CMA VIP Luncheon will be given priority to attend and each member company can only be offered one representative to participate. Besides, please be noted that participants are requested to pay the fee if they are absent from the luncheon. Any enquiries, please contact Ms. Lam at 2542 8627

致: 香港中華廠商聯合會 (傳真: 2815 5713)

EAA3

「廠商會名人飯堂－徐炳光副會長篇」午餐聚會回條
CMA VIP Luncheon – VP Dr Edward Tsui Reply Slip

本人有興趣出席 20/6 「廠商會名人飯堂－徐炳光副會長篇」午餐聚會。

I would like to attend the CMA VIP Luncheon – VP Dr Edward Tsui on 20/6

公司名稱 Company name: 集華國際有限公司	
會員號碼 Membership no.: 010710	
聯絡人 Contact person: 胡家儀 ANNA	聯絡電話 Tel no.: 2408-6288
電郵 Email: anna@chartermate.com	傳真號碼 Fax no.: 2419-6157
總出席人數 Total no. of attendant(s): 1	總金額 Amount: 300
出席者名稱 Name	職銜 Title
1. 陳建國	董事總經理
2.	

公司蓋印及簽署:

Company Chop and Signature:



Anna

日期 Date: 14-06-2011